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Amsterdam wordt drukker en de stad dikt in. Dat is ook te merken op tuinpark 
Amstelglorie: aan de Noordkant komt de Ringweg A10 onze kant op. Aan de Oostkant de 
bebouwing die mogelijk wordt door de afwaardering van de A2. En ook onze bodem 
drukt onze neuzen op het feit dat we tuinieren in de stad: veel tuinen blijken flink vervuild 
met lood. Het is allemaal niet nieuw en we realiseren ons dat het erbij hoort: er is 
woningnood, de wegen zijn vol en we willen graag dat ook onze kinderen en 
nieuwkomers een plekje kunnen vinden in onze stad. Dus moeten we leren onze ruimte 
te delen, ook Amstelglorie. 

 

Dat de Ringweg A10 verbreed en daarmee flink drukker wordt zien we dan ook als een 
fact of life. Niet leuk, diverse tuinders zullen vraagtekens hebben bij de noodzaak, niet 
perse bevorderlijk voor de enorme variëteit aan vogels, insecten en andere dieren die op 



ons park wonen of foerageren, maar kennelijk onvermijdelijk. In de wetenschap dat het 
Tracébesluit al jaren geleden genomen is, hebben we wel één wens: trek het 
geluidsscherm langs Amstelglorie verder door en onderzoek welk effect een 
verhoging van het geluidsscherm zou hebben. 

 

In de plannen voor de verbouwing van de weg zagen we dat er een geluidsscherm (van 
twee meter hoog) komt tot aan de plek waar de weg overgaat in het stelsel van op- en 
afritten. Voor ons betekent dat tuinders aan de noordkant van ons park voor een deel 
wel, maar voor een ander deel niet kunnen profiteren van enige bescherming die een 
geluidsscherm gaat bieden tegen het geluid van extra verkeer. Dat vinden we lastig uit te 
leggen. We weten dat een volkstuinpark geen geluidsgevoelige bestemming is en dat de 
gemeente haar middelen doelmatig moet inzetten. Maar tegelijk zien we ook dat andere 
bestemmingen in de buurt (Zorgvlied en het Beatrixpark) wél de bescherming krijgen die 
wij ook graag zouden zien voor onze hele park. We vinden de vraag dus gerechtvaardigd 
het geluidsscherm door te trekken lang de hele noordzijde van ons park. En omdat twee 
meter ons niet erg hoog lijkt, horen we ook graag of bezien kan worden welk positief 
effect er verwacht mag worden van een hoger scherm. 

 

Niet alleen 450 tuinders en hun vrienden en familie, maar ook alle andere 
Amsterdammers die wij graag op ons park verwelkomen kunnen echt leven met de 
ontwikkelingen rond ons park. Maar we vragen wel of de gemeente ons tegemoet wil 
komen om de gevolgen daarvan zoveel mogelijk te beperken.  

 

Uiteraard graag tot een gesprek of toelichting bereid en met hartelijke groet, 

 

 

Gea de Vries 

Voorzitter Tuinpark Amstelglorie 

missgea@hotmail.com 

 

 


